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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

1513 

Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat schietbanen van de politie onveilig zijn (ingezonden 
1 maart 2018). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 
22 maart 2018) 

Vraag 1
Voldoen de schietbanen van de politie wel of niet aan de veiligheidseisen?1 

Vraag 2
Voldoen de schietbanen van de politie wel of niet aan de gezondheidseisen? 

Vraag 3
Wordt de werkinstructie met betrekking tot schietbanen wel of niet nage-
leefd? 

Vraag 4
Hoeveel meldingen van gehoorbeschadiging zijn er bij agenten? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Van Raak (SP) 
van uw Kamer aan de Minister van Justitie en Veiligheid over het bericht dat 
schietbanen van de politie onveilig zijn (ingezonden 1 maart 2018) niet binnen 
de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 https://nos.nl/artikel/2219668-politiebond-acp-wil-onderzoek-naar-schietbanen.htm
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